
Zápis a usnesení z rady, 3.6.2010, 16.00 hodin   (9) 

 

 

Přítomni: Drešer, Kozák, Havlíček, Nosek, Kubát          
 

 

 

Rada města 

 

- ve věci chystaného prodeje domu paní Jany Kábrové, které je město opatrovníkem, se 

seznámila se zákonným postupem a navrhla „kolizního opatrovníka“, který bude na 

proces prodeje dohlížet 

* usnesení: rada navrhuje Okresnímu soudu v Semilech ustanovit „kolizním 

opatrovníkem“ ve věci prodeje domu paní Jany Kábrové radního pana Josefa Havlíčka 

- vzala na vědomí dopis zástupkyně ředitele ZŠ paní Vlasty Švandové, kterým oznamuje 

uzavření Mateřské školy ve dnech  12.7. – 23.8.2010 z důvodu čerpání řádné dovolené 

pedagogických pracovníků 

- projednala žádost paní Gertrudy Pittnerové o výměnu bytu v Domě s pečovatelskou 

službou z čísla 26 do čísla 21 s tím, že by následně ve větším bytě u sebe ubytovala 

příbuzného pana Luďka Pokorného, který, jak uvádí, nemá kde bydlet 

* usnesení: rada se shodla na tom, že této žádosti nelze vyhovět, pan Pokorný musí otázku 

svého bydlení řešit jiným způsobem; byty v Domě s pečovatelskou službou jsou 

pronajímány dle zvláštních předpisů a nelze přijímat do podnájmu další osoby 

- jednala o přístupové komunikaci k nemovitosti manželů Dokoupilových na Blansku 

čp.521, kde přetrvávají vyhrocené sousedské vztahy s panem Karlem Vedralem, když 

rodina Dokoupilových z důvodu nesjízdnosti přístupové komunikace (jde o nezpevněnou 

vozovou cestu) jezdí osobními auty i po okolních loukách, které obhospodařuje pan 

Vedral (má je pronajaty od Pozemkového fondu) 

* usnesení: rada navrhne manželům Dokoupilovým následující řešení s podmínkou, že se 

budou na nákladech akce podílet spolu s městem 1:1 (jde o budování přístupu pouze k 

jejich domu)  

    . město požádá Pozemkový fond o převedení části parcely pč.1233/6 do majetku  

     města (jde o plochu, která je v současnosti využívána Dokoupilovými jako  

      část přístupové komunikace) 

    . město zadá provedení částečného zpevnění komunikace v délce cca 250 m   

     (stržení a zarovnání stávajícího povrchu, navezení, rozhrnutí a zaválcování  

      kamene z „hromady“ nacházející se v sousedství) a osazení strží 

- projednala žádost zastupitele pana Václava Červenky o zrušení dvou usnesení rady 

města čj. 8/2/2010 a 8/4/2010 (odůvodnění rozeslal všem zastupitelům mailovou poštou) 

* usnesení: rada ponechává obě předmětná usnesení v platnosti a pověřuje pana starostu 

Noska, aby na námitky pana Červenky zareagoval, postup rady města mu vysvětlil a 

případně poskytl doplňující informace 

- jednala o převzetí prostor a majetku v areálu Městský dvůr pronajatého až do 31.5.2010 

firmě Jaroslav Breuer – Interbyt s.r.o. Praha 6 (posledním květnem skončila výpovědní 

lhůta) 

* usnesení: k předání a převzetí prostor a majetku v areálu Městský dvůr od firmy 

Jaroslav Breuer – Interbyt s.r.o. Praha 6 rada ustanovuje komisi ve složení – starosta 

města, jeden člen výboru finančního (určí předseda VF), jeden člen výboru kontrolního 

(určí předseda VK), za radu města pan Ivan Kozák; MěÚ sjedná s majitelem firmy panem 

Jaroslavem Breuerem nejbližší možný termín předání a převzetí majetku 

- vzala na vědomí pozvání zástupců našeho města, které se stalo finalistou celostátního 

populárního klání ve třídění odpadů „O Křišťálovou popelnici“, na slavnostní večer a 

prezentaci finalistů v rámci tématické konference Odpadové dny do Hradce Králové 

 

 

Úplnost a správnost potvrzují: Václav Nosek, v.r. 

           ing.Miroslav Kubát, v.r.   


